

# BEHIND

# YOUR JOB

IN PERSON &amp; LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023



#LSF2023



## Gabrielle Pastel

Producer of the “Causes Toujours” podcast, Youth Forever

A seulement 20 ans, Gabrielle co-dirige la production d'un podcast sur les jeunes (et les moins jeunes) du monde entier qui racontent les histoires de ceux qui s'engagent, chacun à leur façon pour le développement durable - Causes Toujours !

C'est dans le cadre d'un stage au sein de The Boson Project, cabinet de conseil en excellence humaine, qu'elle découvre l'association Youth Forever qui va l'accompagner dans la création de ce podcast et l'écriture de différents articles sur les attentes des nouvelles générations partout dans le monde.

En parallèle de ses études en double licence Management and Modern Languages à King's College London et de son année d'échange universitaire à l'UNAM à Mexico, Gabrielle multiplie ses engagements sous toute leur forme pour une société plus juste et durable.

*At just 20 years old, Gabrielle co-directs the production of a podcast that features stories of individuals from around the world, both young and not-so-young, who are making a difference in their own ways for sustainable development - Causes Toujours!*

*During her internship at The Boson Project, a consultancy firm specialized in human excellence, she started working for Youth Forever, an organization that would become her partner in creating this podcast and write various articles on the expectations of the Gen Z around the world.*

*In parallel to her studies in a double major of Management and Modern Languages at King's College London, and an exchange year at UNAM, Mexico, Gabrielle is actively involved in various forms of engagement for a fairer and more sustainable society.*